
 

 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård om facklig samverkan 

 

Bakgrund 

Vi har i media kunnat konstatera att flera fackliga organisationer sagt upp samverkansavtalen 

som de anser inte följs. 

 

Jag frågar därför regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård: 

-anser ni i den politiska majoriteten att facklig samverkan utöver MBL behövs? 

- om ja i första frågan, på vilket sätt avser du verka för att nya samverkansavtal kommer till stånd?  

-på vilket sätt avser du verka för att även facken upplever att verklig samverkan sker? 

-Om nej på första frågan, varför inte? 

 

Glenn Berggård 

Vänsterpartiets regiongrupp 

 


